

## မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

**အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူ့အုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်**

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)						
၁	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	ကွန်လုံ၊နမ့်တီး၊ကုန်းဆာ ဟိုနား၊လွယ်လင်ကန်၊လွယ်ဆာ				
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		မန်းပူး၊ပန်ရုပ်၊မိုင်းဝီး	လွယ်ချက်၊လွယ်ယိုင်း၊ လော့နော်၊လွယ်ဟွမ်		
၂	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ	မိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း စသည်	လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)

	<i>ဖော်ပြပါ။</i>					
		မန်းပူး၊ပန်ရုပ်၊မိုင်းဝီး၊လော့နော် လွယ်ဟွမ်	လွယ်ချက်၊စယ်နေ၊ဖာလင်			
၃	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	မာန်အောင်ဖာလင်၊တာကွန်၊ ပန်ရုပ်၊မန်းပူး၊မိုင်းဝီး၊ ဟိုပန်				
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		လွယ်ချက်၊ တွန့်ဟုန်း၊ မန့် ပန်၊ လွယ်ယိုင်း			
<b>၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်</b>						
<b>စုစုပေါင်းလူဦးရေ</b>	<b>တိုင်းရင်းသား</b>		<b>ဘာသာစကား (များ)</b>		<b>အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း</b>	

ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	လုပ်ငန်းများ
၅၅၈၂၆	၆၁၅၉၀	ပလောင်၊ရှမ်း၊ကချင်၊ဗမာ	တရုတ်၊လီဆူး၊မြောင်ဇီး	ပလောင်၊ရှမ်း၊ဗမာ	တရုတ်၊ကချင်	တောင်ယာ၊လယ်ယာ၊စိုက်ပျိုးရေး၊မွေးမြူရေး၊ဆောက်လုပ်ရေး
၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်						
<ul style="list-style-type: none"> <li>မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။</li> <li>ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။</li> </ul>						
ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကွာအဝေး)		ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)		နေရပ် စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်း ရခြင်း		ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး
လော့နော်၊လွယ်ယိုင်း၊လွယ်ချက်၊တွန့်ဟုန်း၊မန့်ပန်		မန်းပူး၊ရန်ပူး၊မော်ဆွေ၊တာကွန့်၊		ဟိုပန်၊မန့်ပန်		

<b>ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု</b>	<b>လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)</b>	<b>အမျိုးသမီး စာတတ် မြောက်မှု/ ပညာရေး</b>	<b>ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု</b>
		<b>၄၀ရာခိုင်နှုန်း</b>	<b>၅၀ရာခိုင်နှုန်း</b>
<b>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</b>	<b>မိဘမဲ့များ</b>	<b>မသန်စွမ်း</b>	<b>အခြား (ဖော်ပြပါ)</b>
<b>၁၀ရာခိုင်နှုန်း</b>	<b>၃၀ရာခိုင်နှုန်း</b>	<b>၁.၈ရာခိုင်နှုန်း</b>	

**အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း**

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)	မရှိ	မရှိ	ရှိပါသည် (ဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှုမရှိခြင်း)	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက် အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ် များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြု မည်ကို မျက်လုံးထဲမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ
စာတတ်မြောက်မှု	မရှိ	မရှိ	ရှိပါသည် (စာမတတ်သူများရှိနေခြင်း)	
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	ရှိပါသည် (စာရင်းကောက်ယူသည့်နေရာ သို့အချိန်မီရောက်နိုင်ခြင်း)	ရှိပါသည် (အချိန်မီရောက်ရှိနိုင်ခြင်း၊ ဆက်သွယ်၍ မရနိုင်ခြင်း)	ရှိပါသည် (အချိန်မီရောက်ရှိနိုင်ခြင်း)	

<p><b>နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ</b></p>	<p>ရှိပါသည် (စာရင်းကောက်ယူသည့်နေရာ သို့အချိန်မှီမရောက်နိုင်ခြင်း)</p>	<p>ရှိပါသည် (အချိန်မှီမရောက်ရှိနိုင်ခြင်း၊ ဆက်သွယ်၍ မရနိုင်ခြင်း)</p>	<p>ရှိပါသည် (တက်ရောက်နိုင်ခြေနည်းပါးခြင်း )</p>	<p><i>ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။</i></p>
<p><b>ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေးလံသည့် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ</b></p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>ရှိပါသည် (သင်တန်းပို့ချသည့်နေရာသို့ အလွယ်တကူမရောက်ရှိနိုင်ခြင်း)</p>	
<p>ချို့တဲ့နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	
<p><b>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</b></p>		<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	

	မရှိပါ			
<b>မိဘမဲ့များ</b>	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	
<b>မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ</b>	မရှိပါ	ရှိပါသည် (ငွေထုတ်နေရာသို့ သွားရောက် ရန်ခက်ခဲခြင်း)	ရှိပါသည် (သင်တန်းပို့ချသည့်နေရာသို့ အလွယ်တကူမသွားလာနိုင်ခြင်း)	
<b>(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။</b>	အမည်။ ဦးယိုင်သန်းအောင်			
	ရာထူး။ ဒုတိယဦးစီးမှူး			
	လက်မှတ်။ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်လူမှုဝန်ထမ်းရုံး			
	နေ့စွဲ။ ၂၉/၈/၂၀၂၀			

### မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်										
အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)	မည်သည်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်		မည်သည့် နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည် နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	
မသန်စွမ်းကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအား ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးခြင်းလုပ်ငန်းလွယ်ကူစေမှု	ရပ်ရွာမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် အစည်းအဝေးကျင်းပပြုလုပ်ခြင်း	မသန်စွမ်းကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များနှင့်	၂၀၂၀စက်တင်ဘာလ(MCCT ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီ ဝေးနောက်)	ညနေ	ရပ်ရွာအစည်းအဝေးခန်းမ	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များနှင့် VCSW များ၊မသန်စွမ်းကိုယ်ဝန်ဆောင်များ	ဦးပူစော	ကိုးကန့်	XXXX	XXXX



(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။				အမည်။ ဦးယိုင်သန်းအောင်						
				ရာထူး။ ဒုတိယဦးစီးမှူး						
				လက်မှတ်။ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်လူမှုဝန်ထမ်းရုံး						
				နေ့စွဲ။ ၂၉/၈/၂၀၂၀						